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Şedinţa de consiliu local a fost convocată prin Dispoziţia Primarului nr.145 din 
26.10.2022 şi a avut loc online pe platforma meet.google.com, cât și cu prezența fizică a d-lor 
consilieri, la sediul Primăriei comunei Dulceşti, judeţul Neamţ, începând cu orele 1400.  
              Potrivit art.27 alin.(1) din H.C.L. nr. 23 din 19.04.2021 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare și funcționare al Consiliului Local al comunei Dulcești, jud. 
Neamț. ”Şedinţele consiliului local sunt publice. Acestea se pot desfăşura cu participarea 
fizică a consilierilor sau în sistem online, prin utilizarea oricăror mijloace electronice, 
comunicate în documentul de convocare.” 
 In conformitate cu prevederile art. 136 alin. (11) din Ordonanța de urgență nr.57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, care prevede că 
”Iniţiatorul proiectului îl poate retrage sau poate renunţa, în orice moment, la susţinerea 
acestuia”, dl. primar, retrage de pe ordinea de zi Proiectul de hotărâre privind acordarea unui 
mandat special. 
 Președintele ședinței dl. Neagu Florin Vasile dă citire Dispoziției primarului comunei 
Dulcești nr. 145/2022 privind convocarea Consiliului Local Dulcești în ședință ordinară și 
supune la vot ordinea de zi, fiind votată în unanimitate de d-nii consilieri. 
 Dl. Mitrea Vasile întreabă dacă există o cerere a preotului Parohiei Roșiori, dl. Cucu 
Paul Daniel precizând că acea cerere trebuie prezentată în Consiliul Local. 
 Dl. primar precizează că nu există la aceasta dată o cerere, dl. Cucu Paul Daniel dorind 
să se menționeze în procesul verbal acest aspect. 
 Secretarul general al comunei prezintă procesele verbale al ședințelor anterioare, din 
data de 27.09.2022 și 12.10.2022, conținutul acestora fiind votat în unanimitate de d-nii 
consilieri. 
 

I. Proiecte de hotărâre 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea realizării investiției Amenajare 
spațiu de agrement (spațiu de joacă pentru copii și fitness) în comuna 
Dulcești, județul Neamț 
Inițiator – primar – Gheorghe Nahoi 
 

Dl. Ghiță Radu Eusebiu precizează că se abține cu privire la votul acestui proiect, 
considerând că putem face singuri locuri de joacă pentru copii, considerând că 40 mii lei sunt 
prea mulți pentru consultanță. 

Dl. primar menționează că parcul de joacă pentru copii este proiect care se va realiza prin 
GAL, cu fonduri europene, care nu se poate depune decât în baza unor studii de fezabilitate, a 
unor măsurători topografice, a unor avize, sunt condiții la depunere, aceleași ca și la iluminat 
public, sistemul de supraveghere video, fiind valori eligibile și neeligibile. Suma de 40 mii lei 
este doar o prevedere bugetară, neavând o valoare totală a proiectului. 

Dl. Cucu Paul Daniel precizează în calitate de președinte al comisiei de buget finanțe, că 
avizul este nefavorabil, au votat toți membrii, fiind 1 vot pentru, 2 voturi împotrivă și două 
abțineri. 

Amintește faptul că în luna iulie a inițiat un proiect de hotărâre cu care d-nii consilieri nu 
au fost de acord, cu costuri mult mai mici, iar prin GAL puteam să accesăm alte fonduri 
pentru proiecte mult mai importante.  

Dl. primar menționează că acest proiect este o oportunitate, accesarea a 25 mii euro pe o 
măsură, respectiv componentă socială, suma de 40 mii lei fiind o propunere, nefiind la 
această dată nici un angajament din partea nimănui, vorbind aici de un vot de principiu, 



neputându-se depune proiectul la GAL, fără HCL, GAL la care comuna Dulcești cotizează 
lunar. 

Dl. Ghiță Radu Eusebiu precizează că nu este de acord cu locația și propune diminuarea 
sumei de la 40 mii lei la 5 – 10 mii lei. 

Dl. Rusu Vasile întreabă dacă cei 40 mii lei sunt din bugetul local, precizând că se plătesc 
10 mii euro din bugetul local pentru accesarea a 25 mii euro, cei 40 mii lei putând avea altă 
destinație de exemplu pentru teren de fotbal, parc, ziua comunei. Nu este de acord cu locația 
și infrastructura motiv pentru care s-a abținut în comisia de buget finanțe. 

Dl. Neagu Florin Vasile menționează faptul că pentru depunerea unui proiect trebuiau 
parcurși mai mulți pași, să ne consultăm în privința locației, cum trebuie să arate, câți sunt 
necesari, considerând inoportună alocarea sumei de 40 mii lei pentru consultanță, doar ca să 
ne înscriem în GAL cu un proiect. Să alocăm 1.000 lei în loc de 40 mii lei și ulterior mai 
alocăm sume din buget. 

Dl. primar precizează că cei 40 mii lei nu sunt doar pentru consultanță. În raportul de 
specialitate sunt enumerate toate servicii de consultanță și management de proiect și 
proiectare inițială avize, studii și documentații, propunând diminuarea sumei, pentru a putea 
fi depus proiectul, termenul limită fiind 14.11.2022. 

Dl. Ghiță Radu Eusebiu propune alocarea sumei de 10 mii lei. 
Dl. Michiu Mihai propune amânarea proiectului de hotărâre sau diminuarea sumei. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre în forma inițiată de dl. primar: 
- Pentru – 5 voturi (Șerban Ioan, Pascaru Vasile, Merfea C-tin Bogdan, Michiu Mihai și 

Chitaru Valeriu) 
- Abțineri – 6 voturi (Ghiță Radu Eusebiu, Rusu Vasile, Blaj Petronel, Mitrea Vasile, 

Cucu Paul Daniel și Neagu Florin Vasile) 
 
2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al 

comunei Dulcești, județul Neamț pe anul 2022 
Inițiator – primar – Gheorghe Nahoi 
 
Dl. Neagu Florin Vasile consideră că acest proiect nu mai face obiectul ședinței. 
Dl. Blaj Petronel propune repartizarea celor 40 mii lei la Culte. 
Bugetul rămâne nerectificat. 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie a bugetului de 
venituri şi cheltuieli al Comunei Dulceşti, jud. Neamț, la data de 30 
septembrie 2022 
Inițiator – primar – Gheorghe Nahoi 
 
Se supune la vot și cu 8 voturi pentru și 3 abțineri (Cucu Paul Daniel, Mitrea Vasile și 
Neagu Florin Vasile) este adoptată hotărârea. 
 
II. Diverse 
Dl.  Neagu Florin Vasile aduce în discuție problema iluminatului public, că este de 

acord să facem economie, propunând soluția tehnică ca totul să funcționeze automat, când 
lumina este de o amunită intensitate, reglabilă din aparat să se aprindă lumina, să se 
programeze stingerea, crepuscular combinat cu ora. 

 
Drept care a fost încheiat prezentul proces-verbal. 
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